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Geacht college, 

In het Brabants Dagblad van vandaag lezen wij dat de gemeente Sint-Michielsgestel in 
gesprek is met de gemeente ’s-Hertogenbosch over het Bossche Visie 
Energielandschap. Naar aanleiding daarvan heeft de VVD de volgende vragen: 

1. Zijn de beide gemeenten inderdaad in gesprek met elkaar over onderdelen 
van de Visie Energielandschap, die de Gestelse samenleving zou kunnen 
raken? 

2. Zo ja, wat is er inhoudelijk besproken? 
3. Zo ja, wat is er uiteindelijk afgesproken? En als er iets is afgesproken, waarom 

is de Gemeenteraad hierover niet geïnformeerd? 
4. Hoe ziet het college het opstellen van de Bossche Visie Energielandschap in 

relatie tot de eigen visie op grootschalige opwekking, in het kader van de 
Regionale Energiestrategie (RES)? 

Graag vernemen wij van u. 

Met vriendelijke groet, 

Namens VVD Fractie Sint-Michielsgestel 

 

 

Nico Prevoo 


